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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a Nemzet i
Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhe z

„Milyen célok mentén és miképpen látja el feladatát az MVMNETZr1? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Minthogy az MVM NET Távközlési Szolgáltató Zártkör űen Működő Részvénytársaság
honlapján közölt adatok a kötelező közzétételre vonatkozó törvényi el őírásoknak csupán
részlegesen felelnek meg, kénytelen vagyok felvilágosítását kérni az alábbiak szerint .

Figyelemmel arra, hogy a cégcsoporti szintű éves jelentés is csupán a 2014 . év
vonatkozásában érhető el (a 2015 . évi hivatkozás alatt is csak az előző évi dokumentum nyílik
meg) azt gondolom lassan – figyelemmel arra, hogy a közeljöv őben már a 2016. évi jelentés
benyújtási határideje is elérkezik – közzé kellene tenni legalább a 2015 . évi jelentést. Addig
is, kérem, hogy válaszához csatolni szíveskedjék a kérdéses dokumentumot .

Kérdezem továbbá, hogy milyen célokkal és konkrétan milyen üzleti, pénzügyi tervvel (rövid
és középtávú) rendelkezik az MVM NET Zrt.? Milyen pénzügyi megtérüléssel és éve s
fenntartási díjjal számolt a társaság ?

Ugyancsak kérdezem, hogy a 2016 . éve vonatkozóan milyen jogcímeken és összesen menny i
javadalmazás került kifizetésre Krénusz Kornél vezérigazgató részére? Milyen egyéb pénzbel i
és természetbeni juttatásban részesül a vezérigazgató? Rendelkezik-e hivatali gépjárm űvel, és



amennyiben igen, úgy annak mi a pontos típusa, magánhasználatra engedélyezett legnagyobb
éves futásteljesítménye?

Hány igazgató dolgozik a társaságnál, és ezek egyenként (megnevezésük nélkül) és összesítv e
hány havi, és mekkora összeg ű prémiumhoz jutottak 2016 . évi feladatellátásukkal
összefüggésben. (Várható-e, hogy a 2016 . -évi--beszámoló elfogadása -után tovább i
prémiumhoz jutnak?)

Pontosan mikor került sor a 2016 . évi prémiumfeladatok kitűzésére a vezérigazgató és az
igazgatók vonatkozásában és melyek voltak ezek a prémiumfeladatok ?

Várom mindenre kiterjedő megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. március 9 .

Tisztelettel,
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